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Fractie SGP
De heer G. Ploeg en
de heer W. Hazeleger

Geachte heren Ploeg en Hazeleger,

Op 30 oktober 2019 heeft uw fractie schriftelijke vragen gesteld, op grond van artikel 42 
van de Organisatieverordening van de gemeenteraad, over het aanpassen van de 
PFAS-norm. Wij beantwoorden uw vragen als volgt:

Raadsvragen

1. Is het college het met de SGP eens dat de normering van de PFAS een groot probleem 
is?
Ja, het tijdelijke handelingskader dat het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat op 
8 juli 2019 heeft ingesteld, heeft voor vertraging bij diverse projecten gezorgd.

2. Is het college op de hoogte van het nieuwsbericht van het Algemeen Dagblad dat de 
gemeente Amersfoort een tijdelijke maatregel genomen heeft om de norm te verhogen 
naar 1 µg/kg PFAS per kilo?
Ja, sinds het verschijnen van het artikel in het AD van 29 oktober 2019.

3. Is het college bereid om de huidige normering ook in de gemeente Barneveld aan te 
passen, zodat de bouw- en GWW-sector niet verder stagneert?
Ja, medio november 2019 hebben wij op advies van het Gelders Ondergrond Overleg 
de achtergrondwaarden tijdelijk verhoogd om grond-, wegen- en bouwprojecten weer op 
gang te brengen. Per 29 november 2019 heeft de Minister de achtergrondwaarden ook 
tijdelijk verhoogd.

4. Hoe denkt het college deze mogelijke aanpassing van de norm te communiceren?
Wij hebben hierover een persbericht uitgebracht. In verschillende media is hier aandacht 
aan besteed.

5. Stemt het college de te nemen maatregelen af met de Omgevingsdienst (OddV), zodat 
er bij controle geen problemen ontstaan?
Ja, de OddV is in dit proces nadrukkelijk aangehaakt.

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk
secretaris burgemeester
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